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Predmet – kandidatura za predsjednika 

 

Poštovani članovi 

 

Prije 4 godine izabran sam na mjesto predsjednika Hrvatske udruge uzgajivača športskih konja. Kao 
član od prvih dana osnivanja ove udruge mnogo sam truda uložio u rad i napredak HUUŠK. 2003 
godine napisao sam prvu aplikaciju za rad udruge koja je do 2021 godine pokrivala sve potrebe 
uključujući članstvo, konje sa svim podacima, rodovnike i ostalo. Dolaskom na mjesto predsjednika 
poduzeo sam mjere, po meni nužne za kvalitetan, transparentan i moderan rad. Moje životno 
iskustvo u poslovnom životu, kao i jahača, i uzgajivača konja daju mi podlogu da našu udrugu i 
potrebe naših članova sagledam cjelovito, imajući u vidu širu sliku. 

Od 40.000,00 kn tj 5.308,00 € 2021 godine, 2024 godinu smo završili s 27.946,50 € prihoda. 
Naslijeđene probleme smo rješavali korak po korak, te danas imamo uređen i transparentan sustav, 
pregledan svim članovima.  

Cjenik koji je donio Upravni odbor u proljeće 2021 godine nije mijenjam prelaskom na euro, cijene 
su ostale iste. 

Web stranica, u stvari web aplikacija kojoj svi članovi imaju pristup nudi puno mogućnosti, a uskoro 
će biti još poboljšana, jer kroz rad udruge se iskristaliziraju mnogi potrebni, a i ključni elementi. 

Cilj našeg uzgoja je uzgojiti što kvalitetnije konje. Zato je u studenom prošle godine obavljeno 
licenciranje pastuha, te također i prikaz HUUŠK konja, koje je po općem dojmu bilo jako dobro 
napravljeno.  

Osluškujući htijenja naših članova, Upravni odbor je, a i dalje će razmotriti svaki zahtjev, ili mišljenje 
naših članova, te sve kvalitetne prijedloge pokušati implementirati u rad HUUŠKa. 

Cilj nam je okupiti što veći broj kvalitetnih konja, osobito kobila, a od HUUŠK konja koji su već sada 
najpoznatiji i najkvalitetniji uzgoj u Hrvatskoj napraviti još jedan ozbiljan kvalitativni skok unaprijed. 

Naši konji su u sportskom dijelu najbrojniji u disciplinama skakanje prepona i dresura, te također 
imaju i najbolje rezultate. To je postignuto naporom naših uzgajivača i kvalitetnim radom cijele 
udruge. 

Cilj mi je nastaviti ovaj posao koji sam preuzeo, te ga dovesti na razinu više. U nadi da ćete mi 
ukazati povjerenje i dati mi još jedan mandat srdačno vas pozdravljam. 

 


